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1 Toelichting algemene werking sportdienst door Christophe Cools 

 

Powerpointpresentatie in bijlage. 

 

Vragen van de commissieleden naar aanleiding van de presentatie: 

 

- Welke ondersteuning ontvangt de vzw Mechelse Hattrick?  

30.000 EUR op jaarbasis 

 

- UiTpas met kansentarief: hoe succesvol is deze pas bij de sportclubs?  

Er zijn momenteel slechts een beperkt aantal sportclubs die voor hun lidgelden het systeem 

van de UiTpas met kansentarief toepassen. Verenigingen geven hierbij aan dat de 

financiële bijpas voor een vereniging nog steeds groot is (de UiTpas met kansentarief werkt 

met volgende verdeelsleutel: 20% van de kost wordt gedragen door de deelnemer, 40% 

door de stad en 40% door de betrokken partner, in dit geval dus de sportvereniging). 

Daarenboven is er ook meer te bekijken dan enkel de financiële drempel. Vanuit 

stad/sportdienst tracht men clubs ook inhoudelijk te ondersteunen. 

 

- SNS pas: hoe succesvol is deze pas? 

De SNS-pas kent een beperkt gebruik. Dit beperkter gebruik blijkt wel typerend voor 

steden (in vergelijking met kleinere gemeenten), aangezien er in deze steden vaak een 

zeer groot alternatief vrijetijdsaanbod is voor de beoogde doelgroep (12-18 jarigen). 

Verder richt het SNS aanbod zich in eerste instantie op jongeren die nog niet sportief actief 

zijn in een sportclub. 

 

- Project Uilmolenweg: de clubs die hier momenteel actief zijn of op termijn hun werking 

zouden organiseren, vragen zich af wat de stand van zaken is, aangezien ze tot op heden 

nog niet veel info hebben ontvangen. 

Momenteel wordt er – in opdracht van de stad en de provincie/het Vrijbroekpark – een 

inrichtingsplan opgemaakt voor de site. De opmaak van het inrichtingsplan heeft enige 

vertraging gekend, o.a. doordat de site zeer watergevoelig blijkt te zijn en verder 

onderzoek hierover nodig was. De sportverenigingen die op termijn een plek zouden 

krijgen op de site, werden de afgelopen maanden steeds geïnformeerd over de voortgang 

van het project en zullen ook binnenkort verder betrokken worden bij de invulling. De 

opmaak van het inrichtingsplan zou binnen een 2-tal maanden afgerond moeten kunnen 

worden.  

 



- Projecten zoals de sportsite aan de Uilmolenweg kennen een zekere complexiteit, o.a. door 

de verschillende gebruikers die er actief zouden zijn. Wat bijv. met het delen van cafetaria-

infrastructuur? Kan de commissie eens een bezoek brengen aan soortgelijke sites in andere 

steden? In Antwerpen blijkt er een goed voorbeeld te zijn.  

Bedoeling is om de commissievergaderingen in de toekomst interactiever te maken, dus dit 

kan zeker bekeken worden. Ook een plaatsbezoek aan één of meerdere stedelijke 

(sport)accommodaties behoort tot de mogelijkheden.  

 

- Hoe gebeurt de tariefsetting van de stedelijke infrastructuur? 

Het vastleggen van de tarieven is een bevoegdheid van het AGB SAM. De laatste 

tariefwijziging voor de sportzalen dateert van 2013. Bij de vastlegging wordt tevens 

gekeken naar de tariefsetting in andere steden. Momenteel zijn de tarieven zeer 

democratisch, zeker voor jeugdwerking (want slechts 50% van het standaardtarief). 

Alle tarieven zijn per zaal raadpleegbaar op de website van de stad: 

https://www.mechelen.be/sportinfrastructuur. 

 

- Is het mogelijk om inzage te krijgen in de bezetting van de sporthallen? 

De bezetting van de stedelijke sporthallen kan opgevraagd worden via AGB SAM of online 

worden geraadpleegd (https://webshopmechelen.recreatex.be/Bookings/Overview).  

Van de outdoor accommodaties (in beheer van de sportclubs zelf) is er binnen de stad geen 

overzicht. De bezetting van de terreinen is eventueel wel raadpleegbaar op de websites van 

de clubs zelf (trainingsschema’s). 

 

2 Toelichting algemene werking jeugddienst door Geertrui Nees 

 

Powerpointpresentatie in bijlage. 

 

Vragen van de commissieleden naar aanleiding van de presentatie: 

 

- Is er een alternatief voor de huidige locatie van de ZAP werking? 

Momenteel is er (nog) geen beter alternatief centraal gelegen. De jeugddienst is nog 

zoekende. 

 

- Wat is de stand van zaken m.b.t. het project Generatie Rookvrij? 

Mechelen is in 2018 als pilootstad ingestapt in het project (als trouwe partner van Kom op 

tegen Kanker i.k.v. het fietsevenement de 1000 km). De eerste focus binnen het project 

ligt op het rookvrij maken van speel- en sportterreinen. De betrokkenheid van veel 

verschillende diensten maakt de uitrol complex, maar hier wordt wel stapsgewijs aan 

verder gewerkt. 

Vanuit het project Generatie Rookvrij wordt er ook actief ingezet op de verdere uitrol van 

het project in Vlaanderen. Zo wordt er onder andere contact genomen met 

kinderboerderijen, pretparken, provinciale domeinen (o.a. het Vrijbroekpark), … 

 

- Is er voor het project WOLF een interactie met de mediaopleiding van Thomas More? 

Ja, maar beperkt. Er wordt bekeken om dit naar de toekomst intensiever te maken. Idem 

als de connectie naar het conservatorium. 

 

- Wat zijn de mogelijk plannen m.b.t. de jeugdraad? 

Momenteel staat deze werking even on hold. Vanaf april wordt er een doorstart gemaakt. 

De ambitie is om individuele jongeren meer te engageren, via een afzonderlijk traject.  

 

- Kan de ontmoeting tussen individuele jongeren en verenigingen geen meerwaarde zijn?  

Zeker wel, maar dit zou opgevangen worden d.m.v. 3 à 4 jeugdwerkmomenten waar men 

elkaar kan ontmoeten en van elkaar kan leren. 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.mechelen.be/sportinfrastructuur
https://webshopmechelen.recreatex.be/Bookings/Overview


3 Toelichting algemene werking afdeling preventie door Werner Van Herle 

 

Aan de hand van een presentatie geeft afdelingshoofd Werner Van Herle toelichting bij de 

algemene werking van de afdeling Preventie. 

 

4 Praktische afspraken voor de werking van de commissie. 

 

 

 

 

 

Verslaggevers: Christophe Cools – Geertrui Nees – Werner van Herle 


